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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CIX/2023 

CIX Sesja w dniu 31 sierpnia 2023. Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2023 o godz. 14:45, a 

zakończono o godz. 17:24 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radca prawny poinformował iż jeżeli Przewodnicząca Rady Miasta sprawdziła obecność 

radnych na sali sesyjnej to jest możliwość wprowadzenia wniosku przed kworum.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie następujący wniosek.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Wniosek o przeprowadzenie sesji w trybie stacjonarnym i zdalnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (4) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (8) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie. 

 
 Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

 o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła CV Sesję 

Rady Miasta.  
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Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 12 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. Lista 

obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Tomasz Kostyra dołączył do posiedzenia o godzinie 15:04.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag do porządku obrad Przewodnicząca Rady Miasta przeszła do kolejnego 

punktu posiedzenia.  

 

 3. Przyjęcie protokołu z CIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 26.06.2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała iż nie wpłynęły w ustawowym terminie uwagi 

do protokołu oraz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z CIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 26.06.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

 

Protokół został przyjęty.  

 

4. Przyjęcie protokołu z CV Sesji Rady Miasta z dnia 29.06.2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała iż nie wpłynęły w ustawowym terminie uwagi 

do protokołu oraz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z CV Sesji Rady Miasta z dnia 29.06.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

 

Protokół został przyjęty.  

 

5. Przyjęcie protokołu z CVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 17.08.2023 r. 
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Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała iż nie wpłynęły w ustawowym terminie uwagi 

do protokołu oraz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z CVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 17.08.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras 

 

Protokół został przyjęty.  

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząc Rady Miasta poinformowała iż radni oraz mieszkańcy otrzymali 

sprawozdanie.   

 

Radna Anna Wysocka zadała pytania do sprawozdania dotyczące: 

• budowy bocznicy kolejowej na ul. Hołdunowskiej; 

• punktu odpadów; 

• montaż mobilnej wytwórni mas bitumicznych ul. Lipowa.  

 

Zastępca Burmistrza przedstawiła iż Naczelnik Wydziału udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Hubert Handy zadał pytanie do sprawozdania dotyczące: 

• odpadach zlokalizowanych na terenie miasta Chełm Śląski.  

 

Zastępca Burmistrza ustosunkowała się do zadanego pytania.  

 

7. Informacja Komisji Budżetu i Samorządności na temat przygotowania lędzińskich 

szkół do nowego roku szkolnego, zdefiniowanie potrzeb i zagrożeń, sformułowanie 

wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Samorządności przestawiła informację na temat 

przygotowania lędzińskich szkół do nowego roku szkolnego, zdefiniowanie potrzeb  

i zagrożeń. 

 

Radny Edward Urbańczyk poinformował o zauważonych przez komisję usterkach 

budowlanych.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie remontów boisk szkolnych oraz wykonania łącza 

internetowego w SP3.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji omówił tematykę skargi złożonej przez 

mieszkankę oraz odczytał uzasadnienia do uchwały bezzasadnej oraz zasadnej. 

 

Mieszkanka wypowiedziała się w tematach: 

• złożenia wniosku o dofinansowanie na zakup węgla. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej - skarga bezzasadna 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (6) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (5) Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Karol Kolny, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Radni Rady Miasta Lędziny pozytywnie przegłosowali uchwałę dotyczącą bezzasadności 

skargi.  

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/526/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych. 

 

Brak dyskusji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

 do sądów powszechnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/527/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

 w Katowicach informacji o kandydatach na ławników. 

 

Brak dyskusji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Katowicach informacji o kandydatach na ławników..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/528/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach w rejonie ul. Lędzińskiej, z przeznaczeniem  

na dojazd i dojście. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przedstawił stanowiska Komisji: Komisja Budżetu 

Samorządności– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Gospodarki 

Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Brak dyskusji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, 

położonej w Lędzinach w rejonie ul. Lędzińskiej, z przeznaczeniem na dojazd i dojście..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/529/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

nr 10 przy ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 506/10000 części 

 w nieruchomości wspólnej. 

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

 nr 10 przy ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 506/10000 części w 

nieruchomości wspólnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

BRAK GŁOSU (2) Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/530/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych. 

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz 

odbierania odpadów komunalnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon 

Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maria Głos, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/531/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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Zastępca Burmistrza Miasta Lędziny zgłosiła autopoprawkę cyt. ,, Szanowni państwo  

bo ta uchwała potem brzmi jeszcze i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy 

Lędziny i w projekcie uchwały wkradł się błąd w sprawie tam gdzie państwo mają w sprawie 

dwa razy użyte jest sformułowanie i transportu nieczystości ciekłych więc … tak więc  

ja prosiłabym bardzo no żeby to zostało odnotowane że można by było to usunąć żeby projekt 

uchwały po prostu nie zawierał żeby uchwała nie zawierała tego powielenia dobrze bardzo 

proszę o odnotowanie w protokole…’’ 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Lędziny.  

 

Brak dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/532/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

przypadających Gminie Lędziny lub jego jednostkom organizacyjnym, mającym 

charakter cywilnoprawny oraz określania warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także 

wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przedstawił stanowiska Komisji: Komisja Budżetu 

Samorządności– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, Komisja Gospodarki 

Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Lędziny zgłosiła autopoprawkę cyt. ,, Szanowni państwo 

pierwsza sprawa to taka iż nad projektem w projekcie uchwały były również konsultacje 

 w wyznaczonym terminie to znaczy od 22 sierpnia do 29 sierpnia bieżącego roku nie 

wpłynęły żadne opinie w wyznaczonym terminie mogły one wpływać poprzez złożenie 



8 

 

osobiście pocztą tradycyjną czy pocztą elektroniczną niemniej jednak nie mamy żadnych tutaj 

uwag w tym trybie zgodnie z przepisami musieliśmy wystąpić do prezesa Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów również czy tutaj do projektu tego uchwały organ ten nie będzie 

miał swoich zastrzeżeń na komisji jak omawialiśmy jeszcze nie mieliśmy tutaj odpowiedzi 

 z tego organu nadeszła  w międzyczasie i teraz tak organ ma jedną tylko uwagę dlatego 

zgłaszam autopoprawkę do tego projektu uchwały państwo tą autopoprawkę również macie 

udostępnioną ale żeby było łatwiej to w paragrafie 7 dodaliśmy punkt 3 końcowy przed 

paragrafem 8 że pomoc de minimis w rozumieniu rozporządzenia komisji Unii Europejskiej 

nr 1407/2013 z dnia 18 grudnia 2013 roku w sprawie stosowania artykułu 107 i 108 traktatu 

 o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis będzie udzielana w czasie 

trwania obowiązywania przedmiotowego rozporządzenia taką uwagę miał ten organ i taką 

uwagę też do tego projektu uchwały dopisaliśmy więc bardzo proszę o procedowanie łącznie  

z tą autopoprawką dziękuję..’’ 

Radny Edward Urbańczyk dopytał o monitoring wysokości ulg.   

 

Zastępca Burmistrza oraz radca prawny ustosunkowali się do pytania radnego.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Głosowanie nad autopoprawką do uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

przypadających Gminie Lędziny lub jego jednostkom organizacyjnym, mającym charakter 

cywilnoprawny oraz określania warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania 

organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie 

Lędziny lub jego jednostkom organizacyjnym, mającym charakter cywilnoprawny oraz 

określania warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób uprawnionych  

do udzielania tych ulg wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Sebastian 

Zimnal 

NIEOBECNI (2)Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 
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Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/533/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

 

Brak dyskusji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/534/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/535/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony 

trzech lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 
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Radna Anna Wysocka uważa iż niestosowne jest wynajmowanie hotelu robotniczego przy 

szkole oraz przedszkolu.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie wynajmu mieszkań dla rodzin, wysokości czynszu 

mieszkania, wynajmu mieszkań pracowniczych w innych budynkach komunalnych miasta, 

utrzymania budynków komunalnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radna Anna Wysocka  

• Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz  

• Przewodnicząca Rady Miasta  

• Skarbnik Miasta Lędziny 

• Radny Edward Urbańczyk  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/536/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką  

 
Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok. 
 
I. Dochody 

 

Dział 710 Działalność usługowa 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 6 050,00 zł w związku z zwiększonym 

niż planowano sprzedażą miejsc reklamowych. 

 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, osób fizycznych i innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 425 000,00 zł w związku z zwiększonym 

niż planowano wykonaniem wpłat podatku od nieruchomości osób prawnych proponuje się 

zwiększenie planu o kwotę 237 000,00 zł natomiast 188 000,00 zł to nieplanowane wpływy  

z opłaty eksploatacyjnej. 
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Dział 852 Pomoc społeczna 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 27 000,00 zł w związku zwiększonym 

niż planowano wpływów z odpłatności za pobyt w domach pomocy społecznej. 

 

Dział 855 Rodzina 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 2 000,00 zł w związku z wpłatą 

mieszkańców nienależnie pobranych świadczeń wychowawczych w latach ubiegłych, które 

należy zwrócić do budżetu państwa. 

 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 950,00 zł w związku zwrotem dotacji 

 za 2022 rok przyznanej dla Klubu Plastyka „Kontrast”. 

 

II.  Wydatki 

 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa — rozdział 70005 Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu wydatków 

statutowych o kwotę 100 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii 

elektrycznej, energii cieplnej i opłaty za ścieki w budynkach komunalnych. 

 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70007 Gospodarowanie mieszkaniowym 

zasobem gminy 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

statutowych o kwotę 68 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii 

elektrycznej, energii cieplnej i opłaty za ścieki w budynkach mieszkalnych. 

 

Dział 750 Administracia publiczna — rozdział 75022 Rady gmin (miast i miast na prawach 

powiatu) 

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków z tytułu wpłaty diet dla radnych o kwotę (-) 

500,00 zł przy jednoczesnym zwiększeniu planu wydatków na wydatki statutowe o kwotę 

500,00 zł z przeznaczeniem na zakup artykułów spożywczych do obsługi posiedzeń Rady 

Miasta. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie — rozdział 80104 Przedszkola 

Na wniosek Dyrektora Przedszkola Nr 1 proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 

6 050,00 zł w związku naliczeniem i wypłatą świadczeń z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych na 2023 rok według nowych stawek. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie — rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 68 200,00 zł w związku z koniecznością podpisania umów na dowóz 

dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie — rozdział 80148 Stołówki szkolne i przedszkolne 

Na wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 19 750,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń. 

 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze 

oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe 
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Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

planu "datków o kwotę 12 000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków celowych oraz 

zwiększenie wdatków statutowych o kwotę 5 800,00 zł celem opłaty za schronisko  

dla bezdomnych. 

 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 1 000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatków 

mieszkaniowych. 

 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznei 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

wydatków statutowych o kwotę 7 320,00 zł z przeznaczeniem na opłatę PFRON, wypłatę 

świadczeń z ZFŚS wg nowych stawek oraz wypłatę ryczałtów za dojazdy lokalne  

dla pracowników socjalnych.  

 

Dział 855 Rodzina— rozdział 85501 Świadczenia wychowawcze 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Budżetu proponuje się zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 2 zł z przeznaczeniem na zwrot nienależnie pobranych świadczeń wychowawczych 

w latach ubiegłych. 

 

Dział 855 Rodzina— rozdział 85502 Świadczenia rodzinne świadczenie z funduszu 

alimentacyinego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego. 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków statutowych o kwotę 1 279,00 zł z przeznaczeniem wypłatę świadczeń  

|z ZFŚS wg nowych stawek oraz usługi pocztowe, o kwotę 50 734,00 zł na wypłatę 

wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń oraz proponuje się zmniejszenie planu wdatków 

z tytułu świadczeń o kwotę (-) 51 384,00 zł. 

 

Dział 855 Rodzina— rozdział 85504 Wspieranie rodziny 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków statutowych o kwotę 251,00 zł z przeznaczeniem wypłatę świadczeń z ZFŚS 

wg nowych stawek. 

 

Dział 926 Kultura fizyczna— rozdział 92601 Obiektv sportowe 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu wydatków 

statutowych o kwotę 170 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii 

elektrycznej, energii cieplnej i opłaty za ścieki w budynku komunalnym przy ul. Lędzińskiej 

14 (ORS). 

 

Skarbnik Miasta poinformowała iż faktury za energię elektryczną oraz pozostałe opłaty 

 za media nie są opłacane ponieważ brakuje środków w planie.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie szkód górniczych, nieplanowane dochody od prywatnych 

przedsiębiorców, wniosku Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4, środków przeznaczonych  

w budżecie na wynagrodzenia nauczycieli, dochodów oraz wynagrodzeń pracowników 

budynku przy ulicy Lędzińskiej 14. 

 

W dyskusji wzięli udział: 



13 

 

• Przewodnicząca Rady Miasta 

• Skarbnik Miasta Lędziny 

• Radny Sebastian Zimnal  

• Radna Elżbieta Ostrowska  

• Radny Łukasz Kuczek  

• Zastępca Burmistrza Miasta 

• Radny Bogusław Dzierżak  

• Radny Paweł Wanot 

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 

Rozpoczęcie dyskusji 1:32:00, zakończenie dyskusji 2:02:55. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Glosowanie nad autopoprawką do uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny  

na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (5) Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Karol Kolny, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Autopoprawka została przegłosowana negatywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok bez 

autopoprawki. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Radny Tomasz Kostyra był za podjęciem projektu uchwały.  

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CIX/537/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta udzieliła głosu mieszkance. 
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Mieszkanka wypowiedziała się w temacie: 

• budżetu obywatelskiego na rok 2024. 

 

Wywiązała się w tym temacie dyskusja.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła aby mieszkanka złożyła pismo w sprawie budżetu 

obywatelskiego na rok 2024 do Urzędu Miasta. 

 

Zostały złożone następujące zapytania: 

 

1. ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik numer 1. 

2. ZAPYTANIE radnej Mari Głos, które stanowi załącznik numer 2. 

3. ZAPYTANIE radnej Mari Głos, które stanowi załącznik numer 3. 

4. INTERPELACJA radnej Mari Głos, które stanowi załącznik numer 4. 

 

21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie następujące wnioski:  

 

1. Wniosek Radnej Bogumiły Stoleckiej o treści: proszę o pilna, przycinkę drzew 

 na osiedlu Dlugosza gdyż zagrażają zdrowiu i mieniu mieszkańców osiedla.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

2. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: ponownie wnioskuję 

 o wyrównanie nawierzchni ul. Żeromskiego (w kierunku ul. Fredry).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

3. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: wnioskuję o naprawę 

uszkodzonego chodnika na ul. Zacisze. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

4. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: ponownie wnioskuję o naprawę 

progów zwalniających na ul. Zacisze .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

5. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: ponownie wnoszę  

o zapewnienie bezpieczeństwa na parkingu przy targowisku miejskim poprzez 

wyznaczenie kierunku poruszania się pojazdów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

6. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: wnoszę o udzielenie odpowiedzi 

na jakiej podstawie został zakwestionowany projekt budżetu obywatelskiego 

złożony przez SP-3 i mieszkańcow Smardzowic ( mail z 10.08.2023 r.) i jak to się 

ma do wcześniej zrealizowanych w mieście budżetów łącznych oraz wnosze o 

przedstawienie dokumentacji i protokołu przebiegu posiedzenia komisji 

weryfikującej zgłoszone wnioski do Budżetu obywatelskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

7. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: wnoszę o cząstkowy remont 

chodnika na osiedlu Ziemowit. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3) Bogusław Dzierżak, Łukasz Kuczek, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

8. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: wnoszę o montaż nowej karuzeli  

w miejscu poprzedniej która została zdemontowana na placu zabaw na osiedlu 

Ziemowit.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

9. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: wnoszę o zamontowanie sieci 

internetowej w MP3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

10. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: wnosze o wymianę lampy  

przy ul. Gwarków 110. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

 ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

11. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: wnosze o przejęcie pozostałych 

terenów od SRK w rejonach ul. Pokoju, Lędzińskiej i Zawiszy Czarnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

12. Wniosek Radnego Karola Kolnego o treści: ponawiam wnioski o wymianę progu 

zwalniającego na ul. Lewandowskiej oraz podwyższenia krawężników wraz 

 z przebrukowaniem chodnika przy posesjach 89 i 91 na ul. Lewandowskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

13. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnal o treści: ponowny wniosek o zmianę 

organizacji ruchu na osiedlu Ziemowit i montaż progu zwaniającego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kuczek 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 
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14. Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o treści: ponownie wnoszę o naprawę 

progu zwalniającego na ulicy Folwarcznej  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

15. Wniosek Radnego Karol Kolnego o treści: wnosze o naprawę latarni ulicznej 

przy ulicy Sosnowej ( 3 latarnia od ulicy Palmowej ) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

 

Radna Anna Wysocka zaznaczyła iż w ubiegłym roku mieszkanka zgłaszała problem 

dotyczący odwodnienia na ulicy Hołdunowskiej – bocznej oraz poinformowała że nic nie jest 

robione w tej sprawie.  

 

22. Komunikaty i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała radnych że wpłynęło pismo Komendy 

Powiatowej Policji w Bieruniu o dofinansowanie do zakupu nowego radiowozu policji oraz 

 o mieszkańcu który zwrócił się do niej w sprawie przełączy wodociągowych.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował że po zakończeniu Sesji 

odbędzie się posiedzenie Komisji Gospodarki Miejskiej.  

 

Radny Hubert Handy poinformował i ż złożył wnioski dotyczące usunięcia nierówności  

na ul. Kontnego i o usunięcie usychającego drzewa na ul. Partyzantów 

 

Zastępca Burmistrz Miasta zaprosiła radnych oraz mieszkańców na dożynki gminne które 

odbędą się 3 września.  

 

23. Zakończenie. 

 

  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 15:37 obrady 

 CV Sesji Rady Miasta słowami:  
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„Zamykam obrady CV Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

 

https://www.youtube.com/watch?v=84xVSSbWQ14  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos 

 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=84xVSSbWQ14

